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Nova prijateljstva
Leto 2017 je zakorakalo v svojo jesen. Ker ga ni še konec, ga ne bomo 

ocenjevali in delali povzetkov in bilanc. Pa vendar lahko rečemo, da si ga 

bomo (ali bi si ga vsaj morali) zapomniti po osrednjem, slovenskem, geo-

grafskem dogodku, Zborovanju slovenskih geografov. 22. po vrsti. Veliko se 

jih je v tem času nabralo. Prekolovratili, pretresli in proučili »smo« dobršen 

del Slovenije. Od prvega kongresa v Kamniku leta 1952, preko zborovanja 

(ki je prvo nosilo obstoječe ime) 1973, v Rogaški Slatini, do zadnjega, letos 

septembra v (ponovno, po 63 letih) Mariboru. 

Ko sem pred več kot četrt stoletja začel podrobneje spoznavati geogra-

fijo in izvedel za dogodek, ki mu pravijo Zborovanje, sem si še pod vtisom 

socializma to predstavljal kot nekaj veličastnega. V ozadju rdeč, naguban in 

težak gledališki zastor, na katerega je pritrjen slovenski grb. V kotu stojijo 

prapori. V ospredju dolgo omizje, kjer sedijo razni Meliki in Ilešiči, ki z za-

nimanjem poslušajo, kaj ima za povedati bodisi Franc Lovrenčak, Igor Vrišer 

ali Darko Radinja. Vsi so v temnih oblekah s kravatami. Nekateri kadijo (!!!). 

V prvi vrsti sedijo vsi moji takratni profesorji (ne, nobene ženske ni bilo), za 

njimi nepregledna množica geografov in geografinj. In jaz to opazujem od 

daleč. Kot tisti, ki pobira vstopnice. Lahko sem zraven, a ne zares. Nisem še 

posvečen, da bi lahko zasedel stol v dvorani. Smem ploskati. Ta predstava 

se mi je zasidrala v spomin do prvega, mojega Zborovanja. Kot študenti smo 

bili leta 1996 na Ptuju. Nič kaj ni bilo podobno mojim predstavam. V bistvu 

mi je bilo še veliko bolj všeč. Dokončno me je kot sveže zaposlenega na Od-

delku zares impresionirala čez 4 leta Ljubljana. Množica geografov je bila 

nepopisna in Cankarjev dom je bil napolnjen. In nisem zamudil nobenega 

več. Za vedno se mi je vtetoviralo v zavest, če si geograf, si tam. 

Letošnji Maribor je bil čudovit. Gostitelji, referati, ekskurzije, kolegi, 

celo vreme se nas je usmililo. Maribor, hvala! Tudi udeležba je bila zgledna. 

Srečal sem kopico starih prijateljev.  Škoda le, da nisem spoznal praktično 

nobenega novega. Pa naslednjič! Čez 4 leta v, na …?

Blaž Repe, urednik


